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Geachte lezers, 
 
Precies een maand geleden stuurde de Bouwcommissie Puntenburg u een schrijven dat 
aangaf wat er ons inziens mis was met de realisering van de plannen voor de renovatie van 
De Twijn-Puntenburg. De commissie gaf daarin ook aan wat er aan de problemen kon 
worden gedaan.  
 
Zowel in controversiële kwesties als bij kwesties die voor partijen van groot belang zijn, is 
het zaak goed na te denken, te overleggen, te discussiëren en krachten te bundelen. De 
Medezeggenschapsraad, de Ouderraad, betrokken ouders en de Bouwcommissie Puntenburg 
dachten de afgelopen maand intern na, overlegden, discussieerden en bundelden hun 
krachten. Zo kwamen ze tot eensgezindheid een heldere werkverdeling voor de langere 
termijn. Dit schrijven stelt u daarvan op de hoogte.  
 
De door de MR met terugwerkende kracht per 28 maart 2006 ingestelde Bouwcommissie 
Puntenburg is vertegenwoordigd in de Medezeggenschapsraad bij monde van Muriël 
Suurmond. Zij heeft van de MR de opdracht gekregen zich specifiek te richten op de 
huisvestingskwestie van Puntenburg. Zij maakt tevens deel uit van een kernteam van de 
bouwcommissie  dat verder bestaat uit Alex Kip, Frans-Willem Korsten en Hanneke Wensink.  
 
De MR heeft de bouwcommissie aangewezen als vertegenwoordiger van de MR en als 
deskundigen in deze materie. Zij realiseren dus de medezeggenschap door vanuit de MR van 
“De Twijn” de gesprekspartner te zijn voor andere partijen waar het de huisvesting aangaat 
voor de locatie Puntenburg – waaronder begrepen de renovatie, de tijdelijke huisvesting en 
het afsluiten van gebruiks-overeenkomsten.  
 
Wij – MR en bouwcommissie – begrijpen niet waarom ons bestuur ons op een cruciaal 
moment heeft overgeslagen. Dat gebeurde toen de SPO op 9 maart instemming verleende 
met een bouwvergunningsaanvraag die De Twijn-Puntenburg niet geeft wat ze nodig heeft – 
en die niet overeenstemde met wat er was gezegd in de tot dan toe gevoerde besprekingen. 
Wij zijn er niet op uit alleen het beste voor ons zelf binnen te slepen, maar boven al te 
realiseren wat de school nodig heeft op basis van heldere afspraken die betrokken 
bestuurders in alle openheid naar iedereen kunnen en willen verantwoorden.  
 
Tot op heden hebben wij geen adequate reacties gehad op onze eerdere brieven – waarnaar 
wij alsnog verwijzen. Het uitblijven van een valide reactie betekent de facto dat SPO, DMO 
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en de Willibrord Stichting willens en wetens afstevenen op een conflict, of, als het dat niet 
is, op een ingewikkeld en uiteindelijk kostbaar en vertragend proces.  
 
Wij streven naar een locatie die op lange termijn gezond en inspirerend is voor alle huidige 
en toekomstige leerlingen van Puntenburg, het team en directie van De Twijn en ouders – 
die gehecht zijn aan deze school. Om dat doel te realiseren is het nodig dat de betrokken 
besturen en instanties heldere besluiten nemen en garanties afgeven voor de lange termijn.  
 
Wij overleggen graag met u hoe die besluiten en garanties er volgens ons uit zouden 
moeten zien. 
 
 
Hoogachtend, 
 
Medezeggenschapsraad “De Twijn” Bouwcommissie Puntenburg 
 
Herman Eijdems (voorzitter)         Alex Kip 

Frans-Willem Korsten 
Muriël Suurmond (MR-lid) 
Hanneke Wensink 

 
 
 
 
cc: 
• Ouderraad De Twijn-Puntenburg 
• directie De Twijn 


